

No. 25
n

X

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

MARCH 6, 1974
LE 6 MARS 1974



**C
o
m
m
u
n
i
q
u
é**

APPOINTMENT OF ASSISTANT UNDER-SECRETARY OF STATE
FOR EXTERNAL AFFAIRS

NOMINATION D'UN SOUS-SECRÉTAIRE D'ÉTAT ADJOINT AUX
AFFAIRES EXTÉRIEURES

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, has announced the appointment of Mr. Arthur Andrew as Assistant Under-Secretary of State for External Affairs, replacing Mr. Ralph Collins, who was recently appointed to the position of Principal Air Negotiator in the Department of External Affairs.

Prior to this appointment, Mr. Andrew had been Director General of the Bureau of Asian and Pacific Affairs since 1970. Previously, while he was Canadian Ambassador to Sweden, he represented Canada in the negotiations which culminated in the establishment of diplomatic relations between Canada and the People's Republic of China.

- - - -

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Mitchell Sharp, annonce la nomination de monsieur Arthur Andrew au poste de Sous-secrétaire d'Etat adjoint aux Affaires extérieures. Il remplace monsieur Ralph Collins qui a récemment été nommé Directeur des Négociations aériennes au Ministère des Affaires extérieures.

Avant cette nomination, M. Andrew était Directeur général du Bureau des Affaires de l'Asie et du Pacifique depuis 1970. Auparavant, quand il était Ambassadeur du Canada en Suède, il a représenté le Canada dans les négociations qui ont abouti à l'établissement de relations diplomatiques entre le Canada et la République populaire de Chine.

ARTHUR JULIAN ANDREW

Mr. Andrew was born in Pictou, Nova Scotia, in 1915. He studied at Dalhousie University.

After working for the Canadian Press and serving overseas in the Canadian Army during the war, he joined the Department of External Affairs in 1947. He has served in a number of posts abroad, including Bonn, Vienna, and Prague. He was Ambassador to Israel and concurrently High Commissioner to Cyprus from 1962 to 1965, and Ambassador to Sweden from 1965 to 1969. He spent the academic year 1969-70 at the University of Toronto as Foreign Service Visitor, and he became Director General of the Bureau of Asian and Pacific Affairs in 1970.

Mr. Andrew is married and has two children.

- - - -

ARTHUR JULIAN ANDREW

M. Andrew est né à Pictou (Nouvelle-Ecosse) en 1915. Il a fait ses études universitaires à l'Université Dalhousie.

Après avoir travaillé à la Presse canadienne et après avoir servi dans l'Armée canadienne pendant la guerre, il est entré au Ministère des Affaires extérieures en 1947. Il a été affecté à de nombreux postes à l'étranger, notamment à Bonn, à Vienne et à Prague; il a été Ambassadeur en Israël et concurremment Haut-commissaire à Chypre de 1962 à 1965, et Ambassadeur en Suède de 1965 à 1969. Il a passé l'année académique 1969-70 à l'Université de Toronto comme Diplomate en résidence, et il a été nommé Directeur général du Bureau des Affaires de l'Asie et du Pacifique en 1970.

M. Andrew est marié et il a deux enfants.